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Akademický senát 

Zápis ze zasedání AS PřF UJEP  

konaného dne 24. 4. 2013 

 

Přítomni:  Ing. Jaromír Havlica, Ph.D., RNDr. Eva Jozífková, Ph.D., RNDr. Martin Kuřil, Ph.D., 
RNDr. Zdeněk Moravec, Ph.D., Mgr. Květuše Sýkorová, Mgr. Karina Šondová, Ph.D., 
RNDr. Martin Švec, Ph.D., Nicol Bendlová, Tomáš Císař, Bc. Martin Fišer, Martin 
Chouň, Jan Radoň 

Omluveni: doc. Ing. Zdeňka Kolská, Ph.D., Mgr. Pavel Raška, Ph.D.  

Nepřítomni: David Boháč 

Hosté:   doc. RNDr. Jaroslav Pavlík, CSc. (děkan PřF), Ing. Petr Lauterbach (tajemník PřF) 

 

Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání. 

2. Schválení zápisu z minulého zasedání. 

3. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření Přírodovědecké fakulty UJEP za rok 
2012. 

4. Projednání a schválení spoluúčasti z FRIM k centralizovanému projektu doc. Kolské. 

5. Různé. 

 

Zahájení: 13:00 

Jednání:  AS je usnášeníschopný (při zahájení přítomno 9 z 15 členů) 

1. Předseda AS dr. Kuřil na žádost proděkanky dr. Hejnové navrhl z programu vypustit původně 
navrhovaný bod „Vyjádření AS PřF k návrhu reakreditace studijního programu Chemie se 
studijním oborem Učitelství chemie pro střední školy v prezenční formě studia“. Dále dr. Kuřil 
navrhl schválit spolu se zápisem z minulého zasedání AS PřF i zápis z hlasování per rollam 
ze dne 16. 4. 2013. 

hlasování: 9-0-0  
(schváleno) 

AS PřF UJEP následně schválil upravený program zasedání jako celek. 

hlasování: 9-0-0  
(schváleno) 

2. K zápisu z minulého zasedání ani k zápisu z hlasování per rollam ze dne 16. 4. 2013 nebyly 
vysloveny žádné připomínky.  

Usnesení: AS PřF schvaluje zápis ze zasedání dne 27. 3. 2013 a zápis z hlasování per rollam ze dne 
16. 4. 2013.  

hlasování: 9-0-0  
(schváleno) 

3. Děkan doc. Pavlík představil senátorům Výroční zprávu o hospodaření Přírodovědecké fakulty 
UJEP za rok 2012, kterou dále komentoval tajemník fakulty Ing. Lauterbach. Děkan i tajemník 
odpověděli na dotazy senátorů. Mgr. Sýkorová seznámila přítomné s kladným stanoviskem 
ekonomické komise AS PřF UJEP. 

Usnesení: AS PřF UJEP dle § 27, odst. 1 písm. d) VŠ zákona schvaluje Výroční zprávu o 
hospodaření Přírodovědecké fakulty UJEP za rok 2012. 

hlasování: 12-0-0 
(přišli 3 senátoři, schváleno) 

4. Tajemník fakulty Ing. Lauterbach požádal o schválení spoluúčasti z FRIM k centralizovanému 
projektu doc. Kolské „Rozšíření výukových možností a koordinace výuky v oblasti technologie 
a nanotechnologie“ ve výši max. 337 tis. Kč na zaplacení DPH k zakoupenému přístrojovému 
vybavení. Mgr. Sýkorová informovala o kladném stanovisku ekonomické komise AS PřF 
UJEP. Děkan doc. Pavlík informoval obecněji o problematice FRIM v roce 2013. 

Usnesení: AS PřF UJEP dle § 27, odst. 1 písm. c) VŠ zákona schvaluje spoluúčast z FRIM 
k centralizovanému projektu doc. Kolské. 

hlasování: 11-0-1 
(schváleno) 
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5. Různé: 

 Děkan požádal s ohledem na termín výjezdního zasedání kolegia rektora o posunutí 
začátku příštího plánovaného zasedání AS PřF. Senátoři souhlasí s posunutím 
začátku zasedání a příští zasedání AS PřF UJEP se bude konat 5. 6. 2013 od 15 
hodin. 

 Děkan rozeslal na e-mailové adresy senátorů svou prezentaci týkající se dosavadního 
a předpokládaného dalšího vývoje rozpočtu fakulty a nabídl senátorům, že v případě 
jakýchkoli dotazů se na něj mohou obrátit a sjednat si s ním schůzku na děkanátu. 

 

Ukončení: 13:50 

Formát hlasování: A-N-Z 

Zapsal:  RNDr. Zdeněk Moravec, Ph.D. 

        RNDr. Martin Kuřil, Ph.D. 

        předseda AS PřF UJEP 

 


